
Referat fra møde i afdelingsbestyrelsen 4. oktober 22 i afdeling 21. 

Fremmødt: Tanja, Charlotta, Joan og Sandra, Pia 

Afbud: Michelle,  

Gennemgang af referat fra sidst- har alle nået det vi aftalte  

Referatet er godkendt 

Joan har endnu ikke fået ryddet op i køkkenet. Køkkenet bliver lavet i oktober. 

Tovholder: joan 

Beboer henvendelser 

- Beboer klage vedr. overfald af hund 

            Klagen sendes videre til Ungdomsbo.  

- Beboer klage vedr. regning efter havesyn.  

             Klagen er videresendt til Ungdomsbo. 

 

Motionsrum: 

En lejer har overtaget rengøringen af motionsrummet.  

Festsal/ klubben  

Klubben er kun lejet ud den 26 okt 

Festsal 4 weekender i oktober. 

 

Gæsteværelse - Hvor meget er de udlejet - langtids og korttids 

1 gæsteværelse er taget ud af udlejning pga sodskader 

1- Langtidsudlejning 

        2 kortids udlejning:  5 kortstids 

   Skuret har der været forsøgt indbrud. Døren er defekt og der skal en ny dør i. 

 

STATUSBREV 

Der laves et statusbrev som bliver sendt ud i midt oktober. 

Tovholder- Sandra 

Uddeler: joan deler ud. 

Økonomi 

Gennemgang af slut budgettet for regnskabsåret 21/22. Der er overskud på begge kontoer 

der går tilbage til afdelingen. 



- Års hjul hvad prioriterer vi af arr. og økonomi 

Vi har haft 20 aktiviteter til afstemning om dem der fik flest stemmer var.    

børnedisko  18 November 2022  joan 

banko 26 marts 2023 charlotta 

40 års jubilærum/ sank hans 23 juni 2023 Sandra/ tanja 

fællesspisning August 2023  

loppemarked September 2023  

Dorit og Pia hjælper gerne. 

Nøgle liste og nøgleskab: 

Der skal sættes nøgleskab på i klubben og lave en liste over hvem der har hvilke nøgler 

Kontaktperson: Joan laver liste og Tanja hænger skabet op 

Status på julelys. 

Der er indkøbt kabler til julelysene. Bestyrelsen prioriterer at der etableres julelys 3 steder på 

Thulevej. Grundet økonomikrisen tilføjes der timer så julelyset kun lyser i begrænset tidsrum. 

Samtidig er der indkøbt LED pærer. 

Status på staudebed 

Der er rykket Ungdomsbo for etablering af staudebede. UB afventer svar fra gartneren om 

prisoverslag. 

Status banko. 

Der er tilmeldt 28 deltagere. Vi har modtaget en masse sponsorater. 

Oprydning i køkken / klubben 

Joan har delvis fået ryddet op i klubben. Hun ordner det sidste i oktober. 

Fitnessbrikker – de ukendte kortholder 

Charlotta har endnu ikke nået at lukke se ukendte kortholdere og lave et opslag til fitness. Det bliver 

ordnet i oktober. 

Evaluering af projekt blomster løg 

Der var 10-12 der deltog i at plante påskeliljer. De blev plantet 18 antal steder på thulevej. Dagen var 

en succes og vi takker alle dem som hjalp til. 

Evaluering af projekt loppemarked. 

Der var 19 boder fordelt i klubben og festsalen. Tilbagemeldingen fra deltagende var positivt og alle 

på nær en enkelt ville gerne have et bord i foråret.  De havde nydt at have en hyggelig dag med 

naboerne . 

Tilbagemeldingerne lød samtidig på at arrangementet skal holdes første eller anden weekend på 

måneden. Flere ville gerne det kunne lade sig gøre at holde det under et tag. Enkelt anbefalede mere 

pr. 


